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ACTIVITATS TÈCNIQUES 

 
 
1.  SERVEIS ALS COL·LEGIATS  
 
Durant el 2012, es van fer 583 visats, això representa una disminució del 17,54%  respecte de l’any 
anterior (707 visats) . Pel que fa als ingressos per visats van assolir la xifra de 60.032,56 i les 
verificacions documentals 2.490,24 euros, en total 62.522,80 euros, la qual cosa representa un 
descens del 69,65% respecte dels ingressos del 2011, que van ser de 89.772,94 euros. Es manté la 
pauta que es va iniciar a finals del 2009 amb un descens del 3.2%, seguida d’un descens del 40,46% 
durant el 2010 i del 58,50% del 2011. En conseqüència els ingressos per visat des del 200 9 han 
patit una davallada del 83,69%.  (ingressos per visats al 2008, 383.269,95 euros) 
 
Atès la davallada dels ingressos, des del 2010 s’han acomiadat dos treballadors i a finals del 2012 es 
va proposar la possibilitat de acomiadar una altra persona però atès l’organització del congrés 
d’Enginyeria Municipal es va posposar aquesta decisió per al 2013. 
 
El nombre d’ofertes de feina rebudes va ser de 25 durant el 2012, el que implica un descens del 58% 
respecte a les 43 de l’any anterior.  
 
Pel que fa al moviment de col·legiats durant el 2012, es van tramitar 54 altes (1 d’elles era un reingrés 
i 2 canvis de zona) i 61 baixes (1 per defunció, 56 per no exercir la professió i 4 per canvi de zona) el 
resultat final amb data 31/12/12 va ser d’un total de 1.536 col·legiats. 
 
Quant als precol·legiats, cal remarcar que durant el 2012 es van tramitar 6 altes i que, un cop es van 
donar de baixa els precol·legiats que no van actualitzar la seva situació amb l’aportació de la 
renovació de la matrícula, el nombre de precol·legiats amb data 31/12/12 va ser de 15. 
 
Pel que fa a la comunicació Col·legi – col·legiats, s’han enviat 83 newsletterss que informaven de 
l’organització de diferents actes o notícies.  
 
En relació al capítol de la formació, cursos i jornades durant el 2012 es van organitzar els següents: 
 

• Jornada informativa: Les avantatges de tenir una pòlissa de responsabilitat civil (31/01/12) 
• Jornada de la UCAM per presentar el curs d’adaptació 2012. (03/02/12). 
• Curs de Francès elemental (febrer 2012 
• Curs d’Anglès activació (febrer 2012) 
• Jornada informativa per presentar els avenços realitzats per la Comissió Internacional, 

particularment en relació al Québec (14/02/12) 
• Jornada paviments de formigó (22/02/12) 
• Jornada Drenotube (12/03/13) 
• Jornada BASF Reforçar i conservar per preservar el que s’ha construït (24/05/12) 
• Curs de Francès elemental 2 (juny 2012) 
• Jornada GVSIG (13/06/12) 
• 18/06/12 Proves nivell idiomes 
• Curs de Francès d’activació (setembre 2012) 
• Jornada: l’Enginyeria de Camins i d’Obres Públiques en àrees d’influència britànica. Organitzada 

conjuntament pels dos col·legis (17/09/12) 
• Jornada: Taller l’Art de Viure Com adaptar-nos al canvi i com superar la por (18/09/12) 
• Jornada sobre L’estrès: tècniques de prevenció i gestió de l’estrès (02/10/12) 
• Jornada QSI (15/11/12) 
• Jornades d’iniciació a la Internacionalització organitzada mitjançant la Intercol·legial (20 i 21 de 

novembre 2012).  
 
A més d’aquestes jornades el Col·legi va facilitar la seu per impartir les classes del curs d’adaptació al 
grau de la UEM, durant 2 semestres de gener a juny i de setembre a desembre. Alhora, i ateses les 
sol·licituds dels alumnes inscrits al curs d’adaptació al grau de la UCAM, va facilitar una seu per poder 
fer els exàmens de febrer i no tenir que fer el desplaçament a Murcia  
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2.  ACTES DE GOVERN COL·LEGIAL  
 
Durant el 2012 es van celebrar 7 sessions de Junta de Govern (31/01/12, 20/03/12, 12/06/12, 17/07/12, 
25/09/12, 21/11/12 i 18/12/12), l’Assemblea General Ordinària del CETOP (27/03/11), l’Assemblea 
Extraordinària que va aprovar el Reglament del CETOP (09/11/12) i les reunions de les diferents 
comissions implantades pel Col·legi, entre les quals cal destacar la Comissió de Seg. i Salut per la seva 
tasca d’assessorament als col·legiats, la Comissió de Mobilitat, la Comissió d’Internacionalització i la 
Comissió professional que va tractar el tema de la pòlissa de Responsabilitat Civil. 
 
Així mateix la Junta es va reunir en diverses ocasions per redactar el Reglament que es va aprovar a 
l’Assemblea Extraordinària (24/04/12, 09/05/12, 05/06/12) 
 
Cal destacar que el 29 d’octubre va presentar la seva dimissió el delegat de Barcelona, Sr. Xavier 
Font i Mach i el 31 d’octubre el delegat de Lleida, Sr. Ramón Campanera i Alcazar. Ateses aquestes 
dimissions i el nomenament de la nova Junta rectora del Consell, el degà considera adient que finalitzi 
el mandat de l’actual Junta i convocar eleccions a càrrecs de la Junta de Gover n. 
 
A nivell estatal, el degà va assistir a les reunions del Consell (15/06/12) i a l’Assemblea (16/05/12) que 
es van celebrar a Madrid, a diverses reunions de la Comissió de reestructuració del CITOP (21/04/12, 
18/05/12) i va mantenir una reunió de la Comissió CETOP-CITOP a la seu del nostre Col·legi amb el 
president i vicepresident del Consell, el degà, els vicedegans, el tresorer, el secretari, el delegat de 
Barcelona i el de Tarragona (15/03/12). Cal mencionar que el 12 de setembre van tenir lloc les 
eleccions a càrrecs de la Junta del Consell del CITOP. 
 
Des del CETOP es va continuar duent a terme tota la tasca que implicar la administració de la 
plataforma de visats per a tota Espanya. 
 
 

ALTRES ACTIVITATS COL·LEGIALS  
 
Durant el 2012 es va celebrar a Lleida, el tradicional Sopar commemoratiu de Sto. Domingo de la 
Calzada (01/06/11), un sopar dels col·legiats de Tarragona (22/06/12) i la trobada nadalenca 
(11/12/11). Durant la trobada nadalenca es van lliurar les insígnies de la professió als col·legiats 
Carmen Barril Vicente i Miguel Olea Arranz per portar més de 25 anys exercint-la.  
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3.  RELACIONS INSTITUCIONALS  
 
Durant el 2012, com a continuació de la tasca iniciada en anys anteriors, es va assistir a les reunions 
organitzades per diverses entitats a les quals pertany el Col·legi com a membre o hi està adherit. 
 
 
Dinars de treball amb els degans – Taula Tècnica Ca talana (TTC) 
 
El degà va assistir als dinars de treball amb els degans dels col·legis d’Enginyers Industrials, 
Enginyers Tècnics Industrials, Arquitectes, Arquitectes Tècnics, Enginyers Agrònoms i Enginyers de 
Camins, Canals i Ports, per parlar de la problemàtica dels col·legis i establir sinèrgies comunes 
(16/01/12, 12/03/12, 16/04/12, 21/05/12, 09/07/12, 18/09/12, 29/10/12). 
 
 
Dinars de treball i Reunions de la Mesa de l’Enginy eria Tècnica i de Grau en Enginyeria 
Catalana (METGEC)  
 
El degà va assistir a les reunions que es van convocar a les seus dels diferents col·legis que la 
constitueixin (30/01/12, 22/06/12, 27/07/12, 07/09/12).  
 
 
Reunions de la Taula Lletrada 
 
La directora del CETOP va assistir a les reunions de la Taula Lletrada (29/02/12 ,28/03/12, 25/04/12, 
30/05/13, 27/06/12, 25/07/12, 26/09/12, 31/10/12) 
La Taula Lletrada és un punt de trobada de tots els lletrats dels diferents col·legis professionals on es 
debaten les lleis, resolucions o informes que afecten als col·legis com per exemple: 
 

• Debats sobre la futura Llei de Serveis professionals i la Llei de mediació i diverses sentències 
sobre societats professionals 

• Anàlisi de l’informe de la Comissió Nacional de la Competència sobre els col·legis 
professionals desprès de la transposició de la directiva de serveis 

• Exposició reforma judicial a Catalunya 
• Requisits per a la col·legiació atès la futura Llei de Serveis professionals,  
• Anàlisis projecte llei de transparència, accés a la informació publica i bon govern, etc. 

 
 
Reunions relacionades amb l’organització del Congré s d’Enginyeria Municipal 
 

Durant el 2012 van continuar les reunions entre el degà, el Sr. 
Ramon Arandes i el Sr. Xavier Latorre per organitzar els continguts 
temàtics del Congrés, així com les reunions amb el degà, el 
vicedegà 1r, el tresorer, la directora i el Sr. Isidre Rodríguez de 
l’empresa GECAP per gestionar el patrocini de l’acte  
 

Entre d’altres reunions cal destacar les següents: 
• Reunió amb el Sr. Joan Sendre, subdirector gral. de 

Serveis de l’Institut Cartogràfic de Catalunya per parlar de 
la cessió de les instal·lacions de l’Institut per organitzar el 
Congrés d’Enginyeria Municipal.  

• Reunió amb els Srs. Manuel Buenaño i Vicenç Izquierdo de 
la Diputació de Barcelona 

• Reunió amb el president de la Federació de Municipis 

• Reunió amb el president de l’Associació de Municipis 
 
El congrés es va celebrar els dies 25 i 26 d'octubre i va ser tot un 
èxit. Més de dos-cents tècnics municipals van participar en el debat 
i en la presentació d'experiències i solucions per a optimitzar la 
gestió municipal.  
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Presentació  

Catalan Projects to the World 

Reunions de la Intercol·legial 
 
El CETOP com a membre de la 
Intercol·legial assisteix a les diverses 
reunions que s’organitzen. 
 
A la Comissió Sectorial de l’Enginyeria, 
Arquitectura i Tècnica de la Intercol·legial, 
assisteix el tresorer.(29/02/12) i es va parlar de les línies d’actuació. 
 
A la de la Comissió sectorial de gerents de col·legis professionals també anomenada Taula Tècnica 
de la Intercol·legial assisteix la directora. En aquestes reunions es parlar d’unir sinergies i donar 
serveis als col·legiats de forma conjunta. Es va organitzar les jornades sobre l’emprenedoria dintre del 
Saló BIZ. S’ha creat una intranet de la intercol·legial on tots els col·legis pengen la seva oferta 
formativa. S’han fet seminaris sobre els treballadors autònoms, ACC10 i sobre la mobilitat 
internacional. (17/02/12, 16/03/12, 30/03/12, 27/04/12, 25/05/12, 14/06/12 28/09/12,30/11/12) 
 
 
Comissió d’Internacionalització 
 
Durant el 2012 la Comissió d’Internacionalització va continuar amb la seva tasca endegada al 2011 de 
facilitar la internacionalització dels enginyers tècnics d’obres públiques.  
 
Els seus membres, Sr. Xavier Torret, David Blazquez i la directora del CETOP, han assistit a diverses 
reunions i s’han organitzat jornades, entre les quals cal destacar les següents: 
 

• Sessions informatives sobre motilitat internacional i procediments d’immigració al Quebec en 
representació del Col·legi. 20/03/12 

• Reunió amb el Sr. Joan Prat i Eulàlia Bernat representants del Servei d’Ocupació de 
Catalunya, 19/01/12. 

• Videoconferència amb Quebec Internacional, 25/01/12 
• Acte de signatura de la Declaració comuna sobre la cooperació en matèria de mobilitat entre 

la Sra. Kathleen Weil, ministra d’Immigració i comunitats Culturals del Québec i l’Hble. Sr. F. 
Xavier Mena, conseller d’Empresa i Ocupació de la Generalitat. 02/02/12 

• Jornada Internacionalització a la seu d’agents comercials14/02/12 
• Reunió  a la seu del Col·legi i posterior dinar de treball reunió amb els Srs. Steenackers i 

Arseneault, representant de Montreal internacional per parlar de la internacionalització de la 
nostra professió. 26/04/12 

• Videoconferència amb Quebec Internacional a la seu del SOC. 07/05/12 
• Acte de presentació de “Catalan Projects to the 

World: Programa d’Internacionalització per a les 
empreses catalanes dels àmbits de territori i 
sostenibilitat” 08/05/12 

• Festa Nacional del Quebec (21/06/12),  
• Reunió amb el gerent de Camins, Sr. Joaquim 

Llagostera i el representant del ICE, Sr. José 
Cordovilla per Videoconferència 23/07/12  

• Jornada: l’Enginyeria de Camins i d’Obres 
Públiques en àrees d’influència britànica. 
Organitzada per els dos col·legis 17/09/12 

• Videoconferència amb Quebec Internacional per 
parlar del reclutament d’enginyers 25/09/12. 

• Diverses reunions a la seu del SOC per parlar del Projecte de mobilitat laboral amb el 
Quebec: Journée Quebec. Sessió pràctica per a la utilització de l’eina de selecció de CV i 
videoconferència amb l’Ordre d’enginyeria de Quebec per parlar sobre els requisits de 
col·legiació al Quebec 16/10/12, 09/11/12 15/11/12  

• invitació del Bureau du Québec a Barcelona i del Bureau d’Immigration du Québec à Paris a 
les Journées Québec 2012. Le premier mission de recrutement québécoise en Espagne. 
28/11/12 
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Reunions del GT32  
 
En representació del CETOP, el Sr. Julio López assisteix a les reunions del Grup de Treball GT32 de 
sobre Fixació de Criteris de Senyalització Viària de la Comissió Catalana de Trànsit i Seguretat Viària 
de la Generalitat. (15/02/12, 18/04/12, 27/06/12, 13/12/12) 
 
 
Reunions Escola – UPC Alumni  
 
El degà va mantenir reunions amb representants de la delegació d’estudiants de grau de l’Escola per 
parlar de la seva problemàtica (24/04/12).  
 
També es va reunir amb el director de l’Escola Sr. Antoni Huerta i Sebastiá Olivella per parlar del Curs 
d’adaptació, de la problemàtica de trobar empreses per fer les pràctiques necessàries per obtenir el 
títol de grau i reclamar-li la memòria de verificacions dels títols que s’havia compromès en enviar i no 
ho ha fet. (10/05/12). 
 
Finalment, i en representació del degà, la directora va assistir conjuntament amb els degans i 
representants dels altres col·legis a la reunió convocada pel president d’Alumni UPC, Sr. Joan Pi, per 
parlar dels seus serveis.  
 
 
Reunions AQPE  
 
Per iniciativa dels 5 col·legis d’enginyers de 2n cicle: Industrials, Telecomunicacions, Agrònoms, 
Camins i Informàtics, es va crear l’Agència de Qualificació Professional de l’Enginyeria (AQPE) que té 
com a principal finalitat la qualificació dels professionals de l’enginyeria en funció dels seus 
coneixements acreditats i de la seva experiència professional. 
 
El degà va assistir al I Fòrum de l’Enginyeria on es va fer la presentació de l’AQPE acompanyat pel 
president i vicepresident del Colegio de Ingenieros T.de Obras Públicas (CITOP), Srs. Gonzalo 
Meneses i Joan Sanchez, pels membres de la Comissió Internacional, Sr. Xavier Torret i David 
Blazquez, i per la directora, (11/06/12). 
 
Després, i conjuntament amb altres col·legis de l’àmbit de l’enginyeria, es van mantenir una sèrie de 
reunions per informar-nos dels estatuts i del reglament de l’Agència per estudiar la possibilitat 
d’incorporar-nos. (04/07/12, 24/07/12, 19/09/12, 30/10/12) 
 
 
Altres activitats realitzades pels membres de la Ju nta de Govern 
 

• Reunió a la seu del Col·legi amb el Sr. Civit de l’Ajuntament de Barcelona per parlar de 
l’ordenança reguladora dels procediments d’intervenció Municipal en les Obres i la signatura 
d’un conveni per emetre un informe d’idoneïtat tècnica. Assisteix el degà, el vicedegà 1r i la 
directora. (02/02/12). 

• Entrevista con Jordi Marti Galbis regidor de Presidència i Territori de l’Ajuntament de 
Barcelona, per parlar sobre el Congrés i l’ordenança reguladora dels procediments 
d’intervenció Municipal en les Obres. Assisteix el degà i el vicedegà 1r. (17/02/12) 

• Reunió a l’Ajuntament de Barcelona amb els Sr. Eduardo Bolaños i Oscar Ramírez, regidores 
del Grup Municipal Popular de l’Ajuntament de Barcelona per parlar de l’Ordenança 
reguladora dels procediments d’intervenció Municipal en les Obres, la delegació de funcions 
als col•legis professionals, la nova titulació de grau i la llei de la funció pública i el congrés 
d’enginyeria Municipal. Van assistir el vicepresident del Consell, Sr. Joan Sánchez, el 
vicedegà 1r i la directora del CETOP (22/02/12) 

 
 
Altres activitats realitzades per la direcció admin istrativa del CETOP 
 

• Reunió amb representant de la cadena ABBA hotel per renovar el contracte. 24/01/12 
• Reunió amb la Sra. Natalia Laso de l’Escola d’Idiomes Moderns de la Universitat de Barcelona 

per signar un conveni i donar classes de francès i anglès als col·legiats. 01/02/12 



 7

• Reunió amb el Sr. Roman Garcia de la UEM per parlar del proper curs d’adaptació de la UEM 
(01/02/12) 

• Reunió amb la Sra. Pujol com a representant de l’Escola ESERP per parlar d’un MBA tècnic. 
(21/02/12) 

• Reunió amb la Sra. Sofia Blasco per fer jornades de coaching per als col•legiats 29/02/12 
• Reunió amb el gerent de Data consulting empresa de protecció de dades per renovar el 

conveni de col·laboració. 09/03/12 
• Reunió amb les gerentes dels Col·legis de Geòlegs i Ambientòlegs per formalitzar l’adhesió al 

programa de formació en llengües estrangeres del CETOP. 13/04/12 
• Reunió amb el Sr. Francesc Ventura del Banc Sabadell. 26/04/12 
• La directora i les gerentes dels Col·legis de Geòlegs i Ambientòlegs es van reunir a la seu 

d’ambientòlegs amb la Sra. Natalia Laso de l’Escola d’Idiomes Moderns de la Universitat de 
Barcelona per fer un programa de formació en llengües estrangeres conjunt. 11/05/12 

• Reunió amb la Gerent de la Fundació privada Catalana per a l’arbitratge tècnic, Roser Esteve 
per col·laboració entre ambdues institucions. 10/07/12 

• Reunió de la Taula Tècnica d’Ofertes Concertades integrades pels gerents dels col·legis 
d’industrials, tècnics industrials, arquitectes, aparelladors, caminis i el CETOP, per explorar 
possibles col·laboracions a l’hora d’oferir serveis concertats amb terceres entitats per 
cadascun dels nostres col·lectius. (20/11/12, 11/12/12) 

 


